
 

Zápis ze setkání pracovní skupiny Rovné příležitosti z 17.2. 2022  

Z důvodu epidemiologické situace proběhlo setkání online 

Přítomni viz. screen 

Program setkání pracovní skupiny Rovné příležitosti: 

1. Aktuality od účastnic 

2. Téma z minulého setkání – podezření na prodej drog poblíž nádraží 

3. Představení Akčního plánu na poslední měsíce školního roku 2021/2022 

4. Představení probíhajícího kurzu pro pečující rodiče a členy rodiny Cesta 

5. Informace ohledně plánovaného projektu „Létající sociální pracovník pro obce v ORP Poděbrady“. 

6. Diskuze k tématu  

7. Různé a ukončení 

Průběh setkání pracovní skupiny Rovné příležitosti:  

- Michaela Brožová Burdová (dále jen MBB) uvítala členky a seznámila je s programem setkání. 

 

1. Na začátku setkání jednotlivé účastnice sdíleli současnou situaci v jejich práci. 

 

2. Dále jsme se vrátili k tématu z minulé pracovní skupiny - podezření na prodej drog poblíž nádraží. Jeden 

konkrétní případ byl předán policii ČR. Leccos v terénu neidentifikoval zhoršení situace.  

 

3. Představení Akčního plánu na poslední měsíce školního roku 2021/2022.  

Účastnice byly seznámeny s připravovanou literární soutěží v rámci PS Čtenářská gramotnost, dále s plány na 

Naučnou stezku v Poděbradech v rámci PS Polytechnika a EVVO, letní školu a vzdělávacím seminářem na 

téma Online závislost dětí v rámci PS Rovné příležitosti. 

 

4. Jitka Karbulková z DDM Poděbrady představila probíhající kurz Cesta - skupinová setkání - 

https://www.ddmpodebrady.cz/dospeli/kurzy-1/cesta-skupinova-setkani 

 

5. Informace ohledně plánovaného projektu „Létající sociální pracovník pro obce v ORP Poděbrady “, diskuze 

k tématu.  

MBB představila účastnicím online setkání plány a představy o projektu „Létající sociální pracovník pro obce 

v ORP Poděbrady“.  V návaznosti na zmíněné informace proběhla diskuze ohledně území, kde by pracovník 

působil a aktivit, které by vykonával. Dvě organizace – Leccos a Responde již na Poděbradsku podobnou 

službu poskytují. MBB dále požádá Leccos a Respondeo o schůzku, na které bychom sdíleli současnou situaci 

služeb v doučování tak, aby nový projekt neduploval existující služby. Z diskuze vzešlo několik podnětů na 

úpravu projektu. 

 

6. Dále proběhla diskuse ohledně současné epidemiologické situace a dopady na zúčastněné  

 

7. Různé a ukončení - Termín další schůzky je naplánovaný na 19. 5. 2022. 

  

Zapsala: Ivana Kelymanová   

https://www.ddmpodebrady.cz/dospeli/kurzy-1/cesta-skupinova-setkani

